

Amazing 日本
JAPAN 本

6D4N

神戸 / 大阪 / 京都

OSAKA / KOBE / KYOTO

Tour Code: JQQ-10

 **Golden**[®]
Destinations



Japan
日本



京都曼妙一日和服体验
Kyoto One-day Kimono Experience



Osaka Castle
大阪城堡



Kobe Nunobiki Herb Gardens
& Ropeway
神戸布引香草园



Shinsaibashi Shopping
Arcade
心斋桥商店街



Kyoto Kiyomizu Temple
清水寺

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Osaka Museum of Housing and Living
大阪人居博物馆 (大阪生活今昔馆)



Dotonbori
道顿堀



Kimono Experience
和服体验

SCHEDULE

D1 DEPARTURE ✈️ OSAKA (MOB)

D2 ARRIVAL OSAKA 🚗 KYOTO (-/L/D)

- ☑️ Osaka Museum of Housing and Living
- ☑️ Osaka Castle (Photo Stop)
- ☑️ Shinsaibashi Shopping Arcade
- ☑️ Dotonbori

D3 KYOTO 🚗 OSAKA (B/L/D)

- ☑️ One-day Kimono Experience (Include Lining, Girdle, Japanese Handbag, Clogs)
- ☑️ Kyoto Kiyomizu Temple
- ☑️ Sannenzaka Path
- ☑️ Ninenzaka Path
- ☑️ Shijō Kawaramachi

D4 OSAKA (B/-/-)

- ☑️ Free & Easy

D5 OSAKA 🚗 KOBE 🚗 OSAKA (B/L/D)

- ☑️ Duty Free Shop
- ☑️ Kobe Nunobiki Herb Gardens & Ropeway (Include Cable Car)
- ☑️ Kobe Harborland
- ☑️ Rinku Town Outlet

D6 OSAKA ✈️ DEPARTURE (B/MOB)



✓ 4 Breakfast / 3 Lunch / 3 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Fried Pork Steak Set
- ★ Japanese Set
- ★ Ramen Set
- ★ BBQ Buffet



HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)

- ✓ Noku Kyoto Hotel/Keio Prelia Hotel Kyoto/Kyoto Miyako Hotel or similar class x 1 Night
- ✓ Noku Osaka Hotel/Osaka Plaza Hotel/The B Namba Kuromon or similar class x 2 Nights
- ✓ Odysis Suites Hotel Osaka or similar class x 1 Night

TOURIST ATTRACTIONS:

KOBE

- ◆ **Kobe Harborland** - There are large shopping malls and amusement parks. Bright lights adorn the Ferris wheel at night, immersing you in a romantic mood.
- ◆ **Kobe Nunobiki Herb Gardens & Ropeway** - This is the largest herb garden in Japan with approximately 75,000 flowers and herbs of approximately 200 species blooming. There are 12 gardens with different themes, where various flowers and herbs bloom in different seasons. Feel the seasons and enjoy the colors and fragrances throughout the paths, flowerbeds and hills.

KYOTO

- ◆ **Kyoto Kiyomizu Temple** - The temple is renowned for its construction which uses no nails to support the elaborate wooden structure of the main hall. And with a quaint old lane lined with pottery shops lead up to this famous temple. - Nishijin Textile Centre (Kimono Show) - Here you can find a great variety of works created in the Nishijin Spirit, like Kimono & Kimono Sashes. And you could enjoy a Kimono show in the centre.
- ◆ **Ninenzaka Path & Sannenzaka Path** - This is a stone road on a hillside, the Shinto of Kiyomizu Temple. Souvenir shops, pottery shops and restaurants line the roadside. Nearby are Yasaka Shrine, Maruyama Park, Kodaiji Temple, and Hokanji Temple. According to the Cultural Properties Protection Act, it is listed as an important traditional building preservation area.

OSAKA

- ◆ **Osaka Castle (Photo Stop)** - it is one of Japan's most famous castles.
- ◆ **Osaka Museum of Housing and Living** - is a remarkable facility located in the northeastern part of the Kita Area. The museum has re-created buildings and streets that show what life was like in Osaka in the past. A model of the entire city during the Edo Period, the only one of its kind in Japan, is housed in the building. Visitors can learn all about Osaka's development, experiencing via interactive exhibits the different ways of life in the city during different periods of its history.

Optional Tour: Miyama Kayabuki-no-Sato, Amanohashidate Kasamatsu Park, Funaya = JPY 13,000 (15-20 pax) **JPY 12000 (21 pax and above)**
[The below optional price is based on the number of participants; And for child price are same as the adult price (Except infant who does not occupy the seat)]



Shijō Kawaramachi
四条河原町



Rinku Town Outlet
日本大阪泉佐野市临空

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



Kiyomizu Temple
清水寺



Shinsaibashi Shopping Arcade
心斋桥商店街



Kobe Nunobiki Herb Gardens
& Ropeway
神户布引香草园



精简行程

第一天 启程 ✈️ 大阪 (机上用餐)

第二天 抵达大阪 🚗 京都 (-/午/晚)

- ☑️ 大阪人居博物馆 (大阪生活今昔馆)
- ☑️ 大阪城堡 (外观)
- ☑️ 心斋桥商店街
- ☑️ 道顿堀

第三天 京都 🚗 大阪 (早/午/晚)

- ☑️ 曼妙和服一日体验 (含内衬、腰封、日式手袋、木屐)
- ☑️ 清水寺
- ☑️ 三年坂
- ☑️ 二年坂
- ☑️ 京都四条河原町

第四天 大阪 (早/午/晚)

- ☑️ 自由活动

第五天 大阪 🚗 神户 🚗 大阪 (早/午/晚)

- ☑️ 免税店
- ☑️ 神户布引香草园 (包缆车)
- ☑️ 神户渔人码头
- ☑️ Rinku Town Outlet

第六天 大阪 ✈️ 回程 (早/机上用餐)



✓ 4早餐 / 3午餐 / 3晚餐

风味餐：

- ★ 拉面定食
- ★ 烧肉肉食
- ★ 炸猪扒定食
- ★ 日式定食



酒店住宿 (4晚)

- ✓ 京都诺库酒店 / 五條京王帕里雅酒店 / 京都八条都酒店或同级 x 1 晚
- ✓ 大阪诺库酒店 / 大阪广场酒店 / The B 难波黑门酒店或同级 x 2 晚
- ✓ 大阪奥德西斯酒店或同级 x 1 晚

观光景点：

神户

- ◆ **神户渔人码头** - 设有大型商场及游乐场。瞩目的是一座亮著灿烂灯饰的摩天轮，让您完全投入浪漫情怀。
- ◆ **神户布引香草园** - 约200种共75,000株鲜花和香草竞相绽放的日本规模最大的香草园。拥有12座不同主题的花园中，四时不同的各种鲜花和香草竞相绽放。在小径、花坛和山丘各处感知季节，尽享“色彩”和“芳香”。

京都

- ◆ **清水寺** - 历史悠久的寺庙，整座建筑完全不用铁打钉锁。沿途坡道两旁是日式古老建筑及商店，摆满了各种各式的日本手工艺品，陶瓷，日本娃娃等，不胜枚举。
- ◆ **二，三年坂** - 这是一条山坡上的石板路，即清水寺的神道。纪念品店，陶器店和餐厅林立路旁。附近有八坂神社、圆山公园、高台寺、法观寺。根据文化财保护法，被列为重要传统的建造物群保存地区。

大阪

- ◆ **大坂城堡** - 是大阪的象征，它包括十三处被日本政府立为重要文化遗产的建筑。
- ◆ **大阪人居博物馆 (大阪生活今昔馆)** - 是位于北部地方东北部的一座颇具特色的博物馆。该馆内的建筑物和街道模型再现了大阪人过去的生活。博物馆内收藏了一座江户时代大阪的城市模型，这也是日本唯一一座保留下来的城市模型。来这里参观的游客们可以透过陈列品来想像不同历史时期人们的生活方式，从而全面地了解大阪的发展历程。

自费行程：美山町, 天桥立伞松公园, 伊根船屋 = JPY 13,000 (15-20人) **JPY 12,000 (21人以上)**
【价格以参加人数为准；小孩价格与成人同价 (除婴儿外，手抱婴儿不占座位不收费)】



Kobe Harbour Land
神户渔人码头



Sannenzaka, Ninenzaka Path
二，三年坂

免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注：如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。

General Information

· 日本 JAPAN ·



货币 Currency 	Japanese Yen - JPY 日元 - JPY	信用卡 Credit Card 	* 致电信用卡在日本都能通行 * Credit card are used widely in Japan
货币兑换率 Exchange Rate 	100 JPY = MYR 3.70 100 日元 = 马币 3.70 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	拨号代码 Dial Code 	Japan : +81 日本 : +81
电压 Voltage 	Voltage - almost always 100 V 电压 - 100伏特	插座 Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin
时差 Time Different 	Japan - 1 hour ahead of Malaysia 日本标准时差快马来西亚时间1小时	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤。
气候 Weather 	<input type="checkbox"/> Spring 春季 3月 - 5月 Mar to May 20°C - 6°C <input type="checkbox"/> Summer 夏季 6月 - 8月 Jun to Aug 28°C - 19°C <input type="checkbox"/> Autumn 秋季 9月 - 11月 Sep to Nov 25°C - 10°C <input type="checkbox"/> Winter 冬季 12月 - 2月 Dec to Feb 13°C - 3°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
飞机型号 Aircraft Type 	<p>A330</p>		

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight : 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL : 总数:	<input type="text"/>

GD Partner:

